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ZPRAVODAJ
OBCE BOHUSLAVICE 

 
 

Vydává obecní úřad v Bohuslavicích

PROSINEC  
 
Je prosinec a veverka jí jádra ze šišek. 
Já ptám se jí, jestli ví, že přijde Ježíšek…. 
 
 
 Tak jestli to ví veverka, to jsem ještě nestačila zjistit. Když jsem byla před měsícem s dětmi z přírodovědného 
kroužku v Opočně v zámeckém parku, bylo tam veverek dost. Ale tehdy bylo ještě tak krásně, že nás nikoho ani nenapadlo 
už myslet na Ježíška.  
A co si teď myslí veverky, ptactvo a vůbec příroda, to nakonec vidíte sami. Je taková celá popletená. „Barborky“ nám 
kvetou venku a kosáci…? Minulý týden jsem ráno v šest jela vlakem do Nového Města na nákup a páni kosáci v černých 
fráčcích si pohvizdovali jak o život, poskakovali vedle mě po chodníku, aniž by se báli. V tu chvíli jako bych někde z dálky 
zaslechla písničku o tom, jak zpíval kos kosici fistulí, že se k ní už zase přitulí. Jen mi chyběla nějak v tom malém ranním 
představení ta kosice. No co. Prostě ženská. Asi správně vytušila, že její čas teprve přijde s jarem a ne s nějakým 
podzimním oteplením. 
 Ale, počasí nepočasí. I když to ještě nevypadá na žádnou zimu, vánoční čas je tady. A tak naše domovy začínají 
vonět prvním cukrovím, jehličím…. No jo, taky úklidovými prostředky. To jsme my ženské. A chlapi? Ty si zrovna 
nepohvizdují jako ti kosáci. Což o to, přitulit se člověk může po celý rok. Ale teď, když pobíháme od pračky ke sporáku, 
jsme celé od mouky, právě jsme spálily (jako vždy) alespoň jeden pekáč cukroví…. A večer už nestiháme ani zajít do 
Ordinace ani do Pojišťovny.  Já vím, že tohle období, které předchází těm opravdovým dnům klidu a pohody, nemají chlapi 
moc rádi.  Hlavně, když po nich ještě chceme dojet na nákup. A když nenápadně vysíláme vzkazy o nějaké té pomoci 
v domácnosti, právě dávají fotbal, televizní zprávy nebo vám předčítají noviny. A že něco nemůžeme od minulých Vánoc 
najít, to raději nebudeme říkat nahlas. 
 Ba ne. I tohle patří k Vánocům. A až ten předvánoční shon ustane, tak si to všichni teprve krásně užijeme. Viďte? 
Přijedou přátelé, vnoučata….a taky zajdeme na nějakou tu výstavu, koncert. 
 A to už je čas, abych vás pozvala do naší školy na tradiční Vánoční besídku. A kdy? Ve středu 20. prosince 2006 
od 17.30 hodin se začnou dít ZÁZRAKY v naší tělocvičně. Budeme se chystat na Vánoce, péct perníky, vyběhneme ven 
stavět sněhuláky.Také spolu půjdeme do Betléma. Ale vůbec se nemusíte bát, pro vás to nebude žádná práce. Stačí je sedět, 
dívat se a poslouchat a spolu s dětmi z naší školy prožít kouzla a zázraky, které vánoční čas přináší. 
A až půjdete domů, možná že uvidíte…. 
 JAK TICHOU ZIMNÍ NOCÍ TAJEMSTVÍ JDE K NÁM. A ZVONY V DÁLCE USLYŠÍ I TEN, KDO JE SÁM. 
V CHALOUPKÁCH SE BUDE SVÍTIT, BUDE VONĚT CUKROVÍ. KAŽDÝ SVOJI MODLITBIČKU TAJNĚ 
V DUCHU VYSLOVÍ. 
Krásné Vánoce!        J. Matoulková 
 
 
A co zahrádkáři? 
 

Když se tak dívám jednoho dne končícího měsíce října a pozoruji to pravé dušičkové počasí, přemýšlím jak začít 
svůj příspěvek do listopadového zpravodaje po všech těch událostech, které jsme chtě nechtě museli do sebe vstřebat a ani 
zatím nevím jaká bude radnice a zda časopis vyjde nebo ne a nebo zda bude do budoucna vycházet, nicméně příspěvek 
napíši a třeba až vyjde, nebudou tyto pochybnosti platit. Začnu spisovatelem Karlem Čapkem úryvkem z knížky 
„Zahradníkův rok“. Pan Čapek byl velký optimista a nám bude toho optimismu potřeba. 
Zahradníkův listopad 
 Já vím, že je mnoho krásných povolání například psát do novin, hlasovat v parlamentě, sedět ve správní radě nebo 
podpisovat úřední lejstra. To je všechno pěkné a záslužné, člověk přitom nedělá tu figuru a nemá tak monumentální 
plastický a přímo sochařský postoj jako muž s rýčem. Pane, když stojíte na svém záhoně, jednou nohou opřen o rýč, stíraje 
si pot a prach. „Uf“ tu vypadáte rovnou jako alegorická socha. Stačilo by vás pozorně vyrýt, vyzvednout i s kořínky a 
postavit na sokl s nápisem „Triumf práce“ nebo „Pán země“ nebo tak nějak. To říkám proto, že teď je k tomu zrovna čas, 
totiž k tomu rytí. 
 Tolik Karel Čapek, ale všichni víme, že v listopadu se má rýt a kypřit a připravovat se na příští rok. Mohou se 
řezat i rouby. Kdo se zabývá roubováním jistě má starosti typu „KAM S NIMI“ není to tak jednoduché je uchovat. Již 
v listopadu a prosinci začínají zahrádkáři s odběrem roubů peckovin. U jádrovin sbírají rouby až v předjaří. Já sám 



odebírám rouby kolem svátků vánočních, kdy chodí bezmrazé dny. Jedná se o rouby jádrovin. Rouby uchovávám na 
severní straně domu. Pozor však na myši, rády je okusují. Rouby potřebujeme většinou v dubnu a tak za tu dobu pokud se 
uskladnění nebudeme dostatečně věnovat, hrozí jim různá znehodnocení. Dvě podmínky úspěšnosti musí být splněny, je to 
chlad a vysoká vzdušná vlhkost. Pokud máme na zahradě drenáže s kontrolní šachtou, stačí do ní vložit děravou nádobu 
s pískem a tam rouby zapichovat. Naši předkové “štěpníci“ měli i originálnější způsob uschovávání roubů. Venkovské 
sklepy byly zásobárnou brambor i řepy. Stačilo do velkých hlíz brambor či bulev řepy proutky zapíchnout a bylo vystaráno. 
Bulva řepy obsahuje 85% vody, brambor 75% vody. Rouby je možno dát i do ledničky, pokud vás paní domu těmi pruty 
nepřetáhne. Jistě se ji to nebude líbit. Ještě jedno připomenutí. Den před použitím roubů, celé ponoříme do vody a vyndáme 
až těsně před použitím. Pokud přece jen vám rouby předčasně naraší, je šance na ujmutí jen když je použijete na 
narašených podnožích. 

Máte na zahradě ježka? Chraňme ježky, je to velmi užitečné zvíře. Ježek je hmyzožravec takže se cítí dobře 
v zahradě, která není úzkostlivě uklizená, jak se říká dělaná podle pravítka. Živé ploty, hromady listí a chrastí, keře a 
stromy jejichž větve visí až na zem. Zahradní besídky a různé hranice dřeva, to vše je pro úkryt ježka ideální. Rozhlédněme 
se po své zahradě, kam bychom postavili přístřešek pro ježka. Starší bedýnka o rozměru 45 cm šířka 60 cm délka, výška 15 
cm. Střecha by měla být snímatelná. Přikryjeme kouskem lepenky a zatížíme kameny a větvemi, aby nebylo ochranu proti 
dešti vidět. Útulek lze nejlépe vystlat slámou a umístit někde ve skrytu pod keři nebo někde u stavby. Vchod do tohoto 
obydlí je 10 x 10 cm. Ježek se vám za trochu práce odmění sbíráním plžů, kterých spořádá velké množství. 

Zahrad na podzim poskytuje množství odpadu z odcházejících rostlin. Vím, že mnoho zahrádkářů si říká kam 
s tím. Při pálení se dostáváte do sporu s ekology i někdy s úřady. Podle mě je dobré tyto věci kompostovat. Dobrý kompost 
je vždy potřeba. Někteří zahrádkáři mají odpor ke kompostu proto, že je to dosti práce a nejde na to většinou použít 
mechanizace je však třeba si uvědomit, že když tyto odpady budete někam vyvážet, tak vám do vozíku nenaskákají, musíte 
je naložit někde zase vyložit a když použijete auto anebo nějaký jiný samohyb, zaplatíte drahý benzin. Druhé vydání máte, 
až budete zjara kupovat různá hnojiva a nebo si budete muset zeminu koupit. Která je sice k dostání, ale není levná. Zase ji 
musíte odvézt ve vašem automobilu, který jako naschvál jezdí na benzin. Když už jsme se dostali k té ekologii, poslouchal 
jsem nedávno v rozhlase jednoho předního ekologa, který velmi kritizoval občany, že topí těmi tradičními věcmi jako uhlí. 
Velmi se přimlouval za plyn i elektřinu a vinil tyto občany používající tyto pevná paliva za to, že se v republice zhoršuje 
ono prostředí. Že se v republice všechna doprava zboží a i lidí vrhla na automobil, který produkuje horší spaliny nežli 
kamna. Konečně i spalování plynu produkuje spaliny, vtip je právě v tom, že nejsou tolik vidět. Nikdo se však 
nepozastavuje nad tím, že jsme si však z dopravy vyřadili prakticky železnici, která platí za dopravu velmi ekologickou. 
Zrovna také je to i s elektrickou energií. Její spotřeba se stále zvyšuje, protože se používají na všech el. Přístroje. Například 
rozvod odpadní vody, který by jinak tekla samospádem, se bude nutit přístrojem, který spotřebovává el. Energii. Pak 
chceme zase stavět elektrárny a budeme tam zase spalovat uhlí. Ekologie bude dostávat na frak. Vidím jezdit obrovská auta 
vozící řepu do cukrovaru. Snažil jsem se to spočítat v rámci kraje, ale nedošlo k tomu. Myslím, že to jsou stovky aut, 
jejichž motory nějaký ten spad do ovzduší vyfouknou. Nehledě k tomu, že i cesty trpí a pak následná oprava také 
spotřebovává další energie. Vzpomněl jsem si, že naši předkové byli chytřejší. Řepa se vozila na nádraží a pak vlak, který 
jel podle jízdního řádu, připnul vagon nebo dva a řepa byla v cukrovaru ekologicky. Nevím jak přímět pány zabývající se 
ekologií, aby lépe uvažovali. Snad volebním lístkem.  

Sepsal L. Mareš 
 
Ze zastupitelstva 
 
Zápis ze schůze zastupitelstva obce, konané dne 20.11.2006 ve 20.00 hodin v kanceláři starosty Obecního úřadu 
v Bohuslavicích .  
Program:  

1. Zahájení a kontrola usnesení z minulého zasedání 
2. Zřízení výborů 
3. Návrh na nového člena školské rady 
4. Pasportizace hřbitovů 
5. Odměny zastupitelů 
6. Zřízení služby – kontokorent – k běžnému účtu 
7. Změna územního plánu 
8. Žádost o finanční příspěvek  římskokatolické církve  
9. Ostatní záležitosti obce 
10. Usnesení 

 
1.Zahájení a kontrola z minulého zasedání 
Starosta zahájil schůzi ve 20. hodin, přivítal přítomné a konstatoval, že je přítomno všech 11 členů zastupitelstva, tudíž je 
zastupitelstvo usnášeníschopné. Určil komisi pro usnesení: Martina  Přibylová, Alena Pultarová, ověřovatele zápisu: Josef 
Hronovský a Josef Syrovátko. 
 
2.Zřízení výborů  
Zastupitelé zřizují výbor finanční a výbor kontrolní. 
1.kontrolní výbor: Karel Čepelka, předseda, Petr Králíček a Martina Přibylová – členové 
( 7 hlasů,pro 1 proti J. Hronovský, zdržel se- L.Macek, H.Krupičková, M.Přibylová  
2.finanční výbor: Alena Pultarová, předseda, Jana Hladíková a  Ladislav Macek – členové 
(9 hlasů pro, 2 se zdrželi – L.Macek, A.Pultarová)  



  
3.Návrh na nového člena školské rady 
Zástupcem zastupitelstva obce ve školské radě Základní školy v Bohuslavicích  byl navržen Karel Čepelka. Schváleno 7 
hlasy, proti 1 J.Hronovský, zdrželi se A.Pultarová, H.Krupičková, K.Čepelka. 
 
4.Pasportizace hřbitovů 
Obec by měla mít zpracovanou pasportizaci nemovitostí, které spravuje. Byla navržena pasportizace hřbitovů, spočívající 
ve vypracování plánů hřbitovů, podkladů pro evidenci hrobů a nájemníků hrobů. Zpracování byl provedl Ing. Jiří Stratil, 
zahradní architekt.Cena za zpracování obou hřbitovů bude 25000 Kč. ZO odkládá na příští schůzi pasportizaci hřbitovů a  
jednat s p. Stratilem o ceně zpracování. Schváleno všemi 11 hlasy . 
 
5.Odměny zastupitelů 
Zastupitelé obce podle zákona o obcích stanovují výši odměn jako doposud: 
Člen zastupitelstva          200 Kč za každou účast na zasedání zastupitelstva 
Člen výboru                    150 Kč za každou účast na jednání výboru 
Předseda výboru              250 Kč za každou účast na jednání výboru 
Dopisovatel zpravodaje 100 Kč za každý příspěvek do zpravodaje v rozsahu alespoň 1/2 strany A4.Schváleno  všemi 11 
hlasy přítomných. 
 
6.Zřízení služby – kontokorent – k běžnému účtu 
obecní zastupitelstvo obce schválilo  počtem hlasů 10, 1 byl proti J. Hronovský zřízení služby povolené přečerpání účtu – 
kontokorent – k běžnému účtu 154100143/0300 do výše 500 tis.Kč. Zajištění biancosměnkou obce s dohodou o 
vyplňovacím právu směnečném. 
Případné přečerpání účtu schvaluje finanční komise – schváleno všemi 11 hlasy přítomných. 
 
7.Změna územního plánu - žádost  
Byl předložen dopis paní Kučerové, která žádá o změnu územního plánu obce z důvodu výstavby rodinného domku na 
pozemku č.223, vedeného jako zahrada. Uvedený pozemek chce změnit za stavební. Náklady se změnou územního plánu 
bude hradit. 
Všemi 11 hlasy schvaluje ZO návrh na změnu územního plánu obce, spočívající v převedení parcely č. 223 v katastrálním 
území Bohuslavice nad Metují ze zóny veřejné zeleně do zóny bydlení venkovského typu.Veškeré náklady spojené s touto 
změnou ponese majitelka pozemku Martina Kučerová. 
 
8.Žádost římskokatolické církve o finanční příspěvek 
Členům zastupitelstva byl přečten děkovný dopis za částku 25 tis.Kč od římskokatolické církve v Bohuslavicích (viz 
příloha), a zároveň žádají o příspěvek  obce na opravu a údržbu střech na věži kostela i zvonice.Příspěvek schválen ve výši 
50 tis.Kč 6 hlasy, 5 se zdrželo hlasování ( J.Hladíková, K.Čepelka, P.Králíček, R.Rydlo, B.Kutina) 
 
9.Ostatní záležitosti obce 
ZO berou na vědomí : 
- informace  Martiny Přibylové o ukončení stavebních prací v MŠ 
- prohlídka MŠ se odkládá na neurčito 
- informace o rozsudku ve věci žaloby proti Garančnímu fondu 
ZO se ukládá: 
- připravit na další zasedání návrhy na akce, které by se měly zahrnout do výdajů rozpočtu  na rok 2007. 
 

Usnesení 
zastupitelstva obce Bohuslavice 

ze dne 20. 11. 2006 
 
Zastupitelstvo obce  
Jmenuje 

- pana Karla Čepelku zástupcem zastupitelstva obce ve školské radě Základní školy v Bohuslavicích, 
schváleno7 hlasy, jeden proti (J.Hronovský), zdrželi se – L.Macek, H.Krupičková, M.Přibylová  

Schvaluje  
- všemi  hlasy odložení  zpracování pasportizace hřbitovů, které provede Ing. Jiří Stratil, zahradní architekt, 

Náchod na příští schůzi a jednat s p.Stratilem o ceně zpracování 
- 10 hlasy , jeden proti (J.Hronovský) zřízení služby povolené přečerpání účtu – kontokorent – k běžnému 

účtu – postkontu č. 154100143/0300 ve výši 500.000 Kč. Zajištění bianco směnkou obce s dohodou o 
vyplňovacím právu směnečném. A případné přečerpání účtu bude schvalovat finanční  komise – ZO 
schvaluje všemi 11 hlasy přítomných 

- všemi hlasy  návrh na změnu územního plánu obce spočívající v převedení parcely č. 223 v katastrálním 
území Bohuslavice nad Metují ze zóny veřejné zeleně do zóny bydlení venkovského typu. Náklady 
spojené s touto změnou ponese majitelka tohoto pozemku Martina Kučerová. 

- všemi hlasy  výši odměn zastupitelů takto: 
Člen zastupitelstva       200 Kč za každou účast na zasedání zastupitelstva 



Člen výboru        150 Kč za každou účast na jednání výboru 
Předseda výboru        250 Kč za každou účast na jednání výboru 
Dopisovatel zpravodaje    100 Kč za každý příspěvek do zpravodaje v rozsahu                                                              
alespoň ½ strany A4.  

- finanční příspěvek římskokatolické církvi ve výši 50 tis.Kč 6 hlasy pro, 5 se zdrželo hlasování 
(J.Hladíková,K.Čepelka, P.Králíček, R.Rydlo, B.Kutina 

-   
Ukládá  

- členům zastupitelstva připravit si na příští zasedání návrhy na akce které by se měly zahrnout do výdajů 
rozpočtu na rok 2007 

 
Bere na vědomí 
 

- Informace o ukončení stavebních prací v MŠ 
- Informace o rozsudku ve věci žaloby proti Garančnímu fondu 

 
Usnesení 
zastupitelstva obce Bohuslavice o zřízení výborů 
ze dne 20. 11. 2006 
V souladu s ustanovením § 84 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, zastupitelstvo obce: 

I. zřizuje  
1. finanční výbor  
2. kontrolní výbor  

II. jmenuje do funkce  
1. předsedu finanční výboru:   Alena Pultarová 
2. členy finančního výboru:   Jana Hladíková, Ladislav Macek 
3. předsedu kontrolního výboru:       Karel Čepelka 
4. členy kontrolního výboru:  Petr Králíček, Martina Přibylová 

Ve své činnosti se výboru řídí zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, dalšími zákony a 
stanovenou náplní činnosti výboru.  
 
Co jste hasiči? 
 
    Přestože nám již předčasně přijel Martin na bílém koni a měsíc 
prosinec nám už klepe na dveře, Já se vrátím ještě k druhé říjnové sobotě. Tento 
den se mladí hasiči sjeli do Mezilesí, kde místní SDH pořádal IX.ročník 
Mezileského poháru v závodu hasičské všestrannosti. Byl vypsán pro kategorie 
mladších a starších žáků, dorostenek a dorostenců. Startovalo se v pětičlenných 
hlídkách. Žáci museli předvést své znalosti a umění v šesti disciplínách (střelba 
ze vzduchovky, topografie, uzlování, první pomoc, požární ochrana, lanová 
lávka), v dorosteneckých kategoriích bylo disciplín sedm (střelba, šplh, vodní 
příkop, určování PHP, prostředky PO, optická signalizace, první pomoc). Náš 
sbor reprezentovaly dvě hlídky. Mladší žáci (Petr Čepelka, Klára Petříková, 
Lukáš Práza, Aneta Rydlová a Kateřina Zítková) s časem na trati 38,58 min a 14 
trestnými minutami (11 chyb ve střelbě a 3 v uzlování) obsadili v konkurenci 
třiceti hlídek velmi pěkné 5.místo. Jedna chyba je stála medailové umístění, na 
třetí místo ztratili totiž pouze 11 sekund. Druhá naše hlídka (Veronika Fejtková, 
Lucie Hladíková, Tomáš Kondek, Aleš Petr a Kristýna Petrová) startovala 
v kategorii dorostenců. S časem na trati 44,12 min a 29 trestnými minutami obsadila z osmi zúčastněných také 5.místo. 
Starší žáci se této soutěže nezúčastnili. 
Výsledky hlídek okrsku Nové Město nad Metují: 
Mladší žáci:                                 čas na trati    trestné min    výsledný čas 
                    5. Bohuslavice           38,58            14,00             52,58 
                    7. N. Město n.M. A   38,31            17,00             55,31 
                  20. Přibyslav               43,42            26,00             69,42 
                  29. N. Město n.M. B   47,10            36,00             83,10 
Dorostenci: 
                    1. N. Město n.M.      35,07              5,00             40,07 
                    5. Bohuslavice         44,12             29,00            73,12 
Dosažené časy jsou uvedeny v minutách. 
 Ještě za zmínku stojí umístění našich mladších žáků v hodnocení aktivity kolektivů a v Poháru OORM Náchod ve 
školním roce 2006/2007. Ze 43 kolektivů bylo v aktivitě hodnoceno zatím 25 kolektivů (po třech soutěžích) a naši mladší 
žáci si udržují pěkné 4.místo. Ještě lépe si vedou v Poháru OORM. Zde bylo hodnoceno též 25 kolektivů a dosavadní 
2.místo je pro naše mladší žáky velkým úspěchem. Zvláště když na první Běloves ztrácí pouze jediný bod. Starší žáci zatím 
nebyli hodnoceni, protože se žádné soutěže zatím nezúčastnili. 
Umístění kolektivů okrsku Nové Město nad Metují: 



Mladší žáci:                   aktivita                              Pohár OORM 
                                  2. N.Město n.M                    2. Bohuslavice    
                                  4. Bohuslavice                      3. N.Město n.M. 
                                10. Přibyslav                         10. Přibyslav 
                                18. Vrchoviny                       14. Vrchoviny                                 
 Ve středu 3.listopadu v 16 hodin se rozezněla siréna na naší hasičské zbrojnici. Během několika minut vyjíždělo 
naše zásahové vozidlo CAS 25 směrem na Slavětín. Zde se konalo námětové cvičení sborů okrsku Nové Město nad Metují. 
Toto cvičení bylo vyhlášeno HZS Náchod bez předešlého vědomí zúčastněných. Po příjezdu všech sborů (jejich příjezdové 
časy byly pečlivě zaznamenávány) byla provedena dálková doprava vody. Za SDH Bohuslavice se zúčastnili: Libor Fejtek, 
Martin Hemelík, Radek Rydlo a Josef Mencl. 
 Na závěr bych chtěl pozvat všechny členy našeho sboru na výroční valnou hromadu, která se bude konat v pátek 8. 
prosince od 19. hodin v klubovně hasičské zbrojnice v Bohuslavicích. Zvány jsou též manželé a manželky, partneři a 
partnerky.  
                                                 Na shledanou se těší Karel Čepelka ml. 
 
Stránky starosty 
     
Výsledky voleb do zastupitelstva 
 

Nové ceny vodného 

Kandidát Hlasy Kandidátní 
listina 

Poř. 
číslo 

Příjmení, jméno Tituly 
Věk Navrh. 

strana 
Polit. 
přísl. 

abs. v % 
Pořadí  

1 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid. 6 Přibylová Martina   36 KDU-ČSL BEZPP 219 11.87 1 člen 

1 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid. 8 Syrovátko Josef   50 KDU-ČSL BEZPP 202 10.95 2 místostarosta 

1 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid. 7 Pultarová Alena   41 KDU-ČSL BEZPP 196 10.62 3 člen 

1 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid. 2 Macek Ladislav   38 KDU-ČSL BEZPP 184 9.97 4 člen 

1 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid. 1 Hronovský Josef   68 KDU-ČSL KDU-ČSL 156 8.45 5 člen 

1 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid. 3 Krupičková Helena   41 KDU-ČSL BEZPP 131 7.10 6 člen 

3 Občanská demokratická strana 2 Hladíková Jana   49 ODS BEZPP 213 13.97 1 člen 

3 Občanská demokratická strana 1 Kutina Bohumil   60 ODS ODS 184 12.07 2 starosta 

3 Občanská demokratická strana 3 Rydlo Radek   34 ODS BEZPP 175 11.48 3 člen 

3 Občanská demokratická strana 4 Králíček Petr   42 ODS BEZPP 92 6.03 4 člen 

3 Občanská demokratická strana 5 Čepelka ml. Karel   38 ODS BEZPP 150 9.84 5 člen 

 
Představenstvo akciové společnosti Vodovody a kanalizace Náchod, a.s. projednalo dne 16. 11. 2006 
kalkulaci cen vodného a stočného na rok 2007 a vyhlašuje od 1. 1. 2007 nové ceny vodného a 
stočného:  

Vodné 23,52 Kč/m3 
Stočné s napojením na ČOV 20,16 Kč/m3 
Stočné bez ČOV 6,65 Kč/m3 

Ceny jsou včetně DPH ve výši 5% 
Důvodem změny ceny jsou především výrazně zvýšené náklady na energie. Zvýšení ostatních 

nákladových položek je do výše předpokládané inflace – tj. do 3,0%. 
Fakturace za období přecházející přes 1. 1. 2007 bude provedena poměrem doby staré a nové 

ceny, popř. je možné nahlásit stav vodoměru k 1. 1. 2007 na příslušné územní provozní středisko. 
S kalkulací ceny je možné se seznámit v sídle společnosti nebo na internetových stránkách 

společnosti www.vakna.cz,  
 

http://www.vakna.cz/


Různé 
Od vydání minulého čísla zpravodaje uplynulo již dost času a mimo jiné proběhly volby do 

zastupitelstev obcí. Složení nového zastupitelstva obce po volbách je toto: starosta – Bohumil Kutina, 
místostarosta – Josef Syrovátko, členové – Čepelka Karel, Hladíkova Jana, Hronovský Josef, Králíček Petr, 
Krupičková Helena, Macek Ladislav, Přibylová Martina, Pultarová Alena, Rydlo Radek. 

V listopadu také ukončili pracovní poměr obecní zaměstnanci přidělení úřadem práce. Další 
zaměstnanci budou obci poskytnuti až příští rok.  

Občané, kteří mají na svých pozemcích odpad ze zahrad (listí, větve a podobně) a chtějí tento odpad 
odvézt, musí o odvoz požádat na obecním úřadě, nebo u mne na telefonu 602 275 860. V příštím roce uvažuji o 
tom, že pro dovoz odpadu, který se nedává do popelnic, budou určeny dny, ve kterých bude tento odpad 
obecnímu zaměstnanci odvážen. Pravděpodobně to budou úterky, kdy odváží firma Rund popelnice. 
 Na posledním zasedání zastupitelstva se při hlasování o příspěvku pro římskokatolickou církev zdrželo 
hlasování 5 členů zastupitelstva. Důvodem bylo to, že minulé zastupitelstvo odsouhlasilo finanční příspěvky 
oběma církvím po 25000 Kč. Nyní na návrh pana Hronovského mělo být odsouhlaseno 50000 Kč pouze pro 
katolickou církev s argumentem, že evangelická církev 25000 už asi nebude potřebovat. 
 Tento měsíc již byly konečně namalovány přechody přes silnici a umístěny značky omezující rychlost u 
školy na 30 km/hod. rovněž se začalo s budování parčíku v prostoru mezi hasičskou zbrojnicí a Orelnou. Na 
tuto akci by obec mělo dostat příspěvek od svazku obcí Metuje, jehož je členem. Je pravda, že více by bylo 
potřeba opravit cesty na „malých stranách“, bude však zima a důvod proč s opravou vyčkávám, jsem již ve 
zpravodaji několikrát vyslovil.  
 Na závěr bych rád popřál všem občanům pěkné a příjemné prožití vánočních svátků a do Nového 
roku jim přeji, aby se jim všechno dařilo, aby byli zdraví a spokojení. 
 
B. Kutina 
 
Od našich čtenářů 
 

INU STALO SE 
 

Byl čtvrtek 19. října a jako jiný den jsem si jel koupit svačinu do ZEPA a.s. Koupil jsem si prejžt. Jink 
velice dobrý a vzal jsem si zemědělský zpravodaj. Po přečtení první stranyu mě pomalu přecházela 
chuť. Nemí, kde se vzala ta osobní zášť vůči osobě pana starosty z úst pana Ing. Lukáška. Již delší čas 
pozoruji výtky a útopku na práci pana starosty. Když pominu pomyslný úklid zastávky a okolí, rád 
bych panu předsedovi doporučil, abz si někdy prošel vesnici pěšky a na pouze projel autem. Sláma, 
chlévská mrva, siláž a popadané bláto asi llze tolerovat!!! V závěsu stále kritizovaný protipovodňový 
val, nedá mi to abych se zde nevyjádřil se svým názorem. Nechci zde snižovat kvality pana Ing. 
Lukáška, ale dozajista se na projektu podíleli odborníci na vodní hospodářství. Kvalitu projektu 
posoudíme dozajista po letošním jarním tání. Také bych rád poukázal na to, kdy se naposledy pan 
předseda prošel či projel vesnicé, konkrétně po malé straně. Vlatním dům u cesty „na drahách“. Pro 
méně znalé, jedná se o přístupovou cestu k evangelickému hřbitovu. Tato cesa je již tak zdevastovaná 
od těžké zemědělské techniky, že se dá po ní špatně proje, natož projít pěšky. Vyvalená a vydrolená 
vrchní část povrchu to již značně znemožňuje. Rád bych slyšel veřejně názor pana Lukáška, jak se 
bude společnost ZEPO a.s. podílet na nápravě či příspěvku na opravu. 
 Na závěr bych popřál nové zvoleným zastupitelům a dal jim otázku k zamyšlení: jak dlouho lze 
ničit obecní majetek? 

S úctou Hůlka Martin 
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